Stefan Opferkuch
General Manager Americas in Chicago
Stefan Opferkuch manages Actico’s business in North and South America and played a key role in setting up the Chicago location. A computer science graduate, he came on board at Actico in 2008, when it was still known as Innovations Softwaretechnologie GmbH, after experience which included working as a software consultant at SE-RT, with clients including nCelesio AG, Bosch, IBM and the Sparkassenverband Baden-Württemberg. But academia is where his career first got underway – after studying, Stefan Opferkuch engaged in research at Stuttgart University’s Institute for Software Technology. Stefan Opferkuch has been General Manager of Actico Corp. in Chicago since November 2015.
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Stefan Opferkuch managt das Actico-Geschäft in Nord- und Südamerika. Er hat den Standort in Chicago maßgeblich mitaufgebaut. Der Diplom-Informatiker kam 2008 zu Actico – damals hieß das Unternehmen noch Innovations Softwaretechnologie GmbH. Davor hatte er als Software Consultant der SE-RT unter anderem die Celesio AG, Bosch, IBM und den Sparkassenverband Baden-Württemberg beraten. Seine Karriere begann in der Wissenschaft: Nach seinem Studium forschte Stefan Opferkuch am Institut für Softwaretechnologie der Universität Stuttgart. Seit November 2015 ist Stefan Opferkuch General Manager der Actico Corp. in Chicago.
